

深圳市耀金荣科技有限公司



功能描述:

可显示月、日、星期、时、分、秒

有两地时间显示

有整点报时、闹铃、跑秒功能

LED 背光

操作说明:

LIGHT: 在任何状态下按键可点亮背光。

SET: 在普通模式，按住 2 秒进入设定模式；进入设定模式后，是移位功能。

MODE: 在普通模式中，是画面切换功能，在设定模式中，MODE 是加数或开关符号功能。

按 MODE 键依次显示以下各功能画面：

正常显示功能画面 → 日期功能画面 → 闹铃功能画面 → 两地时间功能画面

↑
跑秒功能画面 ←

1. 计时功能画面:

在正常走时状态下，按住 SET 键两秒进入设定画面，秒数位的数字开始闪动，此时按 MODE 键可使“秒位”归零；再按一次 SET 键可使“时位”数字开始闪动，按 MODE 键调整；再按一次 SET 键“分位”开始闪动，按 MODE 键调整，再按一次 SET 键进入“12/24”小时设制，按 MODE 键进行转换。调试后按 SET 键回到正常走时状态。

2. 日期功能画面:

在正常走时状态下，按一次 MODE 键进入日期功能画面，按住 SET 键两秒进入设定画面，按 MODE 键调整。

3. 闹铃功能画面:

正常走时状态下，按两次 MODE 键进入闹铃功能画面（此时出现“AL”功能指示符），按住 SET 键两秒进入设定画面，按 MODE 键调整。

4. 两地时间功能画面:

正常走时状态下，按三次 MODE 键进入两地时间功能画面（此时出现“DL”功能指示符），按住 SET 键两秒进入设定画面，按 MODE 键调整。

5. 跑秒功能画面:

正常走时状态下，按四次 MODE 键进入跑秒功能画面（此时出现“ST”功能指示符），按一次 SET 键开始进入秒表计时，再按一次 SET 键可暂停此次秒表计时，再按一次 SET 键可继续此次秒表计时，依此顺序可反复计时，在此功能画面下，按住 SET 键两秒可使秒表归零，按一次 MODE 键回到正常走时功能画面。

Shenzhen Yaojinrong Technology Co., Ltd.

Functional description:

Month, day, week, hour, minute, second display

Dual Time display

Chime on every hour, alarm, timing function

LED backlight

Instructions:

LIGHT: Press the key in any state to light the backlight.

SET: In the normal mode, press and hold for 2 seconds to enter the setting mode; after entering the setting mode, it is the shift function.

MODE: In the normal mode, it is the screen switching function. In the setting mode, MODE is the addend or switch symbol function.

Press MODE key to display the following function screens in sequence:

Normal display function screen- Date function screen -Alarm function screen- Dual time function screen- timing function

1. Timing function screen:

In the normal travel state, press and hold the SET key for two seconds to enter the setting screen. The second digit starts flashing. Press the MODE key at this time to reset the “second digit” to zero; press the SET key again to make the “time digit”. The digits begin to flash, press the MODE key to adjust; press the SET key again to start flashing, press the MODE key to adjust, press the SET key again to enter the “12/24” hour setting system, and press the MODE key to switch. Press the SET button after debugging to return to the normal travel state.

2. Date function screen:

In the normal travel mode, press the MODE button once to enter the date function screen, hold down the SET button for two seconds to enter the setting screen, and press the MODE button to adjust.

3. Alarm function screen:

Under the normal travel status, press the MODE key twice to enter the alarm function screen (the “AL” function indicator appears), press the SET key for two seconds to enter the setting screen, and press the MODE key to adjust.

4. Dual time function screens:

Under the normal status, press the MODE key three times to enter the Dual time function screen (the “DL” function indicator appears), press the SET key for two seconds to enter the setting screen, and press the MODE key to adjust.

5. Timing function screen:

In the normal travel state, press the MODE key four times to enter the timing function screen (the “ST” function indicator appears), press the SET key once to enter the stopwatch time, press the SET key again to pause the stopwatch, and then press The time of the stopwatch can be continued with the SET key. In this order, the time can be repeated. Press and hold the SET key for two seconds to reset the stopwatch. Press the MODE key once to return to the normal travel time function screen.